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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mire számíthatnak a cukorrépa termelők az EU cukorreformja után?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Németh Imre földművelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Ur!

Az utóbbi hetekben egyre többet foglalkozik a szakma és a sajtó is az EU cukorreformjával,
hiszen ez a változás alapvetően befolyásolja az EU - és így Magyarország - cukorrépa
termelését és feldolgozását .
A várhatóan kedvezőtlen árcsökkenések részbeni ellensúlyozásokra kompenzáció kifizetését
tervezik a répatermelőknek . Ezzel kapcsolatosan azonban számos ellentmondásos hír jelent
meg a sajtóban .

Kérdezem tehát Miniszter Urat :

1 . Igaz-e a 60%-os kompenzációról szóló hír?
2. Lesz-e különbség az új, illetve a régi EU országok között a kompenzáció mértékének

tekintetében?
3 . Törekszik-e a kormány a 100%-os kompenzáció elérésére Magyarország, illetve az

újonnan csatlakozott országok tekintetében?
4 . Elképzelhető-e olyan diszkrimináciö, mint történt az a közvetlen területalapú

támogatásoknál az új csatlakozó országok kárára?
5 . Az idei vagy a csatlakozás előtti árakhoz viszonyítják a kompenzáció mértékét?
6. A bevezetés időpontja mikorra tehető, illetve a kormány megpróbálja-e a minél

későbbi bevezetést elérni annak érdekében, hogy a hazai termelők minét jobban fel
tudjanak készülni a változásokra?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . július 19 .
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